
PROTOKÓŁ NR 16/08

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

które odbyło się 1 lipca 2008 roku

w Biurze Rady Miejskiej.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 10:00. Zakończyło - o 11:45. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Zofia Ujma – Przewodnicząca Komisji,

2. Roman Kołodziej,

3. Lucjan Łągiewka,

4. Andrzej Machnica, 

5. Zbigniew Mazurak.

Nieobecny usprawiedliwiony:  Tomasz Nowicki.

Zaproszeni goście:

1. Cwynar Tadeusz,

2. Górecki Mirosław.

Porządek obrad:

1. Zapoznanie zebranych z porządkiem obrad.

2. Uwagi odnośnie protokołu z poprzedniego posiedzenia KR.

3. Siedziba MOPS – mienie pozostawione i ukradzione.

4. Sprawa związana z pismem Pana Adamskiego.

5. Protokół z dyżuru radnych – uwaga odnośnie funkcjonowania ZEZK-ku.

6. Uwagi odnośnie Aktu Notarialnego Spółki Sportów Zimowych i Paralotniarstwa.

7. Sprawy różne.

8. Wnioski.

Ad. 1 Komisja rewizyjna zebrała się 01.07.2008 r.

Po otwarciu posiedzenia przewodnicząca zapoznała zebranych z programem posiedzenia. 

Ad. 2 Przewodnicząca zwróciła się do P. Burmistrza z wnioskami z poprzednich komisji. Burmistrz 

stwierdził, że istnieje wykaz obiektów przeznaczonych do rozbiórki, kapitalnego remontu i przeznaczonych do 

zmiany funkcji.

Odnośnie skargi P. Dubanowskiej, Pan Burmistrz nie widzi nic nagannego w tym, że urzędnik miejski nie 

odpisał w terminie P. Dubanowskiej. 

O  rzece  i  brudach w niej,  a  także  drzewach  tam rosnących  Pan Burmistrz  powiadomił,  że  rzeka  będzie 

„wylesiona”, również MSR ma się do tego przyłożyć. 

Ad.  3 Na  temat  kradzieży,  jaka  miała  miejsce  w  byłej  siedzibie  MOPS-u,  komisja  jednogłośnie 

stwierdziła zaniedbanie ze strony ZEZK-u.

Po zdaniu siedziby do ZEZK-u, należało wszystko zdemontować i sprzedać jako złom, a pieniądze oddać do 



Urzędu Miasta. Materiały, które udałoby się pozyskać można było powtórnie wykorzystać. 

Ad. 4 Skarga Pana Adamskiego i oburzenie spowodowane zamknięciem drogi w czasie przejazdu 

kolarzy w dniu 7.06.2008 r. jest bezzasadna, bo to nie Gmina organizowała tę imprezę, a Polski Związek 

Kolarstwa i do nich Pan Adamski winien skierować pismo. 

Ad. 5 Uwagi z dyżuru radnych w dniu 17.06.2008 r. trafiły do Pana Burmistrza i Burmistrz się tym 

zajął.

Ad.  6 Po  zapoznaniu  się  z  aktem  notarialnym  dotyczącym  Spółki  Sportów  Zimowych  i 

Paralotniarstwa,  przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  spotkała  się  z  radcą  prawnym  RM,  Panią  Król, 

wysłuchała racji prawnika, która zapewniła, że miasto Kowary jest dobrze zabezpieczone i na pewno nie jest 

zagrożony interes miejski. 

Na wniosek Pana Mazuraka Komisja wystąpiła o pisemną opinię Pani Król.

Ad. 7 W sprawach różnych poruszono brud i bałagan w mieście. Pan Burmistrz zapewnił, że miasto 

zakupi kosiarkę, zatrudni pracownika, który będzie wykaszał wszelkie zarośnięte miejsca.   

  

Wnioski:

1. Komisja  Rewizyjna wnioskuje o sporządzenie pisemnej opinii  przez  Radcę Prawnego Panią Król, 

dotyczącej  Aktu  Notarialnego  Spółki  Sportów  Zimowych  i  Paralotniarstwa.  Opinia  ma  dotyczyć 

paragrafu 15 pkt 3 i paragrafu 19 pkt 7.

2. Komisja  Rewizyjna  wnioskuje  o  przygotowanie,  celem  przejrzenia  i  zbadania,  specyfikacji  do 

przetargu na budowę drogi przy ul. Leśnej i Batorego.

3. Komisja stwierdziła, że ze strony ZEZK-u nastąpiło zaniedbanie w sprawie pomieszczeń po MOPS-ie. 

ZEZK jako zawiadujący tą nieruchomością winien wcześniej aniżeli złodzieje zdemontować i sprzedać 

na złom nieużyteczne przedmioty.

4. Skarga Pana Adamskiego jest bezzasadna, gdyż to nie Urząd Miejski organizował przejazd kolarzy w 

dniu 7 czerwca, tylko Związek Kolarstwa Polskiego i tam należało interweniować.

Protokołowała:                                                                                          Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej

Zofia Ujma


